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Ministerul de Finante a pregatit deja ‘ordonanta trenulet’; trebuie aprobata pe 27

sau 30 decembrie

Ministerul de Finante a pregatit deja  ordonanta trenulet, iar aceasta trebuie aprobata pe 27 sau 30

decembrie,  a declarat ministrul propus pentru preluarea portofoliului la  Ministerul Finantelor, Tanczos

Barna.

"Ministerul de Finante a pregatit deja ordonanta trenulet. Ordonanta o  sa fie, sau proiectul de ordonanta o sa fie

discutat în coalitie astfel  încât sa asiguram o predictibilitate si responsabilitate în ceea ce  priveste abordarea

situatiei actuale. Ştim ca deficitul este de peste  8%. Este un deficit care a fost prezentat si Comisiei Europene.

Împreuna  cu specialistii de la Comisia Europeana s-a stabilit ca acest plan  fiscal pe 7 ani sa reprezinte un parcurs

de revenire la un deficit de 3%  în aceasta perioada. Cu siguranta în buget trebuie pastrate elementele  bune,

investitiile semnificative în infrastructura, trebuie pastrate  acele elemente care asigura un nivel de trai decent în

România. Vom  analiza trenuletul în coalitie sa vedem cine, ce parere are....Anul  acesta ordonanta trenulet trebuie

aprobata. Deci, daca nu pe 27, pe 30. O  sa vedem în coalitie care o sa fie calendarul acestor decizii si vom  veni cu

detalii dupa ce vom analiza toate elementele prezentate ca  propunere de Ministerul de Finante. Cea ce este esential

pentru anul  2025 este sa pastram aceasta traiectorie a României, o traiectorie de  crestere economica", a spus

Tanczos Barna, la iesirea de la audierile  din comisiile de specialitate.

El a afirmat ca România nu se afla în pericol de a intra în incapacitate de plata.

Întrebat despre pragul de impozitare pentru microîntreprinderi, el a  declarat ca decizia va fi luata prin ordonanta

trenulet si ca sustine  pastrarea pragului de 500.000 de euro, chiar cu riscul de a pierde bani  europeni.

"Sunt 300 de milioane de euro. Se face o analiza. S-ar putea ca  încasarile sa fie mai mari decât banii pe care i-am

pierde. Este o  analiza a Ministerului de Finante. Azi dimineata am avut o discutie cu  domnul Bolos, am cerut

detalii suplimentare, inclusiv cu privire la  acest aspect si o sa vedem odata cu prezentarea ordonantei trenulet care 

este situatia. Ati vazut în programul de guvernare ca dorim sa pastram  aceasta plafonare si acest sistem de

impozitare", a spus Tanczos Barna.

De asemenea, el a fost întrebat despre decizia Curtii Constitutionale  privind impozitarea pensiilor speciale si a

mentionat ca pentru momentul  de fata nu exista o obligatie de a restitui bani sau de a bugeta  anumite sume.
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